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Predsjednik Andrija Mandic
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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, gospodinu Niku Deljosaju (Nik

Gjeioshaj), ministru ekonomskog razvoja u Vladi Crne Gore, postavijam sledece

POSLANICKO PITANJE

Postovani g. Deljosaj,

Bill smo svjedoci jedne veiike borbe ekoloskih gradanskih aktivista za ocuvanje podrucja

Ulcinjske solane. Ulcinjska solana je nekada bio idealan primjer sinergije ekonomskog

iskoriscavanja prostora (proizvodnje soli) i zastite prirode. Skoro da smo bili na ivici da

izgubimo taj dragocjeni rezervat evropskih razmjera, nekadasnji simbol ekonomskog razvoja

i prosperiteta. ali zahvaijujuci domacim i medunarodnim aktivistima, uspjeli smo da ga

sacuvamo za buduce generacije.

G. Deljosaj, ako znamo da je valorizacija Ulcinjske solane, a to bi po svim pokazateljima bilo

nastavak proizvodnje soli, jedan od najvaznijih uslova za zatvaranje poglavija 27. (Zastita

zivotne sredine), u kojoj fazi je postupak valorizacije ovog podrucja? Da li ce u Solani poceti

ozbiijna proizvodnja soli, i kada?

Detaijnije obrazlozenje pitanja iznijecu na ministarskom satu.

S postovanjem.

mr Radinka Cincur, nezavisna poslanica

Radinka Cincur


